

**TABLE OF CONTENTS****目 录****Requirement Analysis of Rebar Tying Machine on TRIZ Evolution Theory**  
(基于 TRIZ 进化理论的钢筋捆扎机产品需求分析)

Q. WANG, M. Q. ZHANG, Y. TIAN, D. M. SUN.....47

**Fault Simulation Study for High Voltage Line Based on ATP-EMTP and MATLAB**

(基于 ATP-EMTP 和 MATLAB 的高压线路故障联合仿真研究)

Y. S. FENG, J. J. SONG.....52

**Discussion on Circulation Control Standard of Metal Shield Layer in 110 - 220 kV Power Cable**

(110~220 kV 电力电缆金属屏蔽层环流控制标准的探讨)

W. J. SUN.....60

**An Audio Signal Acquisition and Real-Time Playing System Based on TMS320C5410**

(基于 TMS320VC5410 的声信号采集与实时回放系统)

Z. Y. QI, C. MA.....66

**Application of SIEMENS Mobil Panel in Hydropower Clean Garbage Machines**

(西门子移动触摸屏在水电站清污机中的应用)

X. C. TANG.....71

**The Talent Cultivation under the Integration of Operations and Maintenance**

(运维一体化下的人才培养)

W. B. CHEN.....75

**The Simulation Experiment of Induction Lightning Overvoltage on the Distribution Line**

(配电线雷电感应过电压模拟实验研究)

Y. LIU, Z. Q. YU, Y. HUANG, Z. Z. WANG, S. A. WANG, R. ZENG, G. J. LU, J. XIONG.....78

**A Supply Voltage and Clock Signal Stabilized Mechanism Design and Implementation for 3D Chip**

(供应三维芯片的电源与频率信号稳定调整机制之设计)

S.-W. HSU, C.-H. CHENG.....84